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ROA.RM.0002.9.2024.HB 
 

P R O T O K Ó Ł NR IX/24 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 14 listopada 2024 r. 
 
IX sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Kamieńsku w godz. 900 – 1310.  
 

Nagranie ww. obrad Sesji:  
 

-  https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/b835f2e8-818d-4135-814d-127388c0d646 
 

- płyta CD – załącznik Nr 41 do protokołu. 
 
Na stan 15. radnych obecnych na sesji było 14. (nieobecna radna Marzena Bąkowicz). 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                                            Załącznik Nr 1  
 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska – Jarosław Bąkowicz, Zastępca Burmistrza – Sylwia 
Kubicka, Sekretarz Gminy – Agnieszka Rochowska, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Adwokat – Michał 
Król, Kierownik MOPS w Kamieńsku – Jacek Pawelec, Kierownik RE – Bożena Ziemba, Kierownik 
Referatu Inwestycji – Joanna Biegarczyk, Kierownik Referatu Edukacji – Bożena Ziemba, Kierownik 
Gminnego Klubiku Dziecięcego w Kamieńsku – Julita Ościk, Kierownik Biura Obsługi Mieszkańców – 
Anna Liszka, Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Kamieńsku – Ewa Ziółkowska, Kierownik 
Urzędu Stanu Cywilnego – Tomasz Jafra, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – Maciej 
Śliskowski vel Śliski, Radni Rady Powiatu Radomszczańskiego: Pani Justyna Siewior-Starczyk,  
Pan Jacek Krupa, Pan Jerzy Kotlewski oraz media: Dziennik Łódzki – Jacek Drożdż, Radomsko24pl – 
Ireneusz Staszczyk, Gazeta Radomszczańska – Ireneusz Kucharski, Radio Piotrków – info@strefa.fm 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                                          Załącznik Nr 2 

 
Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
                                 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wręczenie Sołtysom zaświadczeń o wyborze na kadencję 2024-2029. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z dnia 17 października 2024 r. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
6. Prezentacja audytu placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024; 
2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030; 
3) w sprawie przyjęcia programu Kamieńszczańska Karta Mieszkańca; 
4) w sprawie wskazania członka Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk; 
5) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
6) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich; 
7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 252, obręb 2 miasto Kamieńsk; 
8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

użytkownikiem działki nr 765/2, obręb Koźniewice; 
9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

użytkownikiem działki nr 191, obręb Gałkowice Nowe; 
10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

użytkownikiem działki nr 16/2, obręb Podjezioro; 
11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

użytkownikiem działki nr 236, obręb Podjezioro. 
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8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad. 
 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu IX Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z proponowanym 
porządkiem obrad.                                                                                                                                   Załącznik Nr 4 

 
 

punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia IX Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki witając 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności oraz elektronicznej weryfikacji 
Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnych jest 14. radnych, co stanowi quorum, więc Rada może 
obradować i podejmować uchwały.  
 

punkt 2 
 

Wręczenie Sołtysom zaświadczeń o wyborze na kadencję 2024-2029. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Kamieńska o wręczenie zaświadczeń o wyborze na sołtysa. 
 
Wręczenie zaświadczenia 
 

 

Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz wraz z Zastępcą Burmistrza S. Kubicką i Przewodniczącym Rady Ł. 
Kęsickim wręczyli Sołtysom Gminy Kamieńsk zaświadczenia o wyborze na kadencję 2024 – 2029.  
Wręczenia odbyły się w kolejności chronologicznej, czyli tak jak odbyły się wybory w poszczególnych 
sołectwach.  
Zaświadczenia odebrało 12 sołtysów. 
Sołtys Sołectwa Huta Porajska p. Mariusz Masiarek spóźnił się na obrady Sesji, w związku z czym 
zaświadczenie o wyborze na sołtysa odebrał przed punktem 7. porządku obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 2. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 
 

punkt 3 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następujące wnioski: 
 

1. Radny W. Zbierański  
 

 O wprowadzenie punktu: Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonego wniosku 
radnego Waldemara Zbierańskiego o utworzenie stałej komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku – 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – jako punkt 8. 

 
2. Burmistrz J. Bąkowicz 
 

1) O wprowadzenie, do pkt 7. Podjęcie uchwał, projektu uchwały w sprawie poboru w drodze 
inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia 
za inkaso – jako ppkt 12. 

 

2)  O wprowadzenie, do pkt 7. Podjęcie uchwał, projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Gminy Kamieńsk z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2025 
rok – jako ppkt 13. 

 
 Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie ww. wnioski w kolejności ich zgłaszania.  
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1. Wniosek Radnego W. Zbierańskiego; 
 

Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, 2 radnych głosowało 
„przeciw”. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

2. Wnioski Burmistrza Kamieńska J. Bąkowicza; 
 

Ad. 1) 
Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania wniosek 
został przyjęty jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 2) 
Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania wniosek 
został przyjęty jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
Po wprowadzeniu zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wręczenie Sołtysom zaświadczeń o wyborze na kadencję 2024-2029. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z dnia 17 października 2024 r. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
6. Prezentacja audytu placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024; 
2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030; 
3) w sprawie przyjęcia programu Kamieńszczańska Karta Mieszkańca; 
4) w sprawie wskazania członka Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk; 
5) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
6) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich; 
7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 252, obręb 2 miasto 
Kamieńsk; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 765/2, obręb Koźniewice; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 191, obręb Gałkowice Nowe; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 16/2, obręb Podjezioro; 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 236, obręb Podjezioro; 

12) w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

13)  w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Kamieńsk z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie na 2025 rok. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonego wniosku radnego Waldemara 
Zbierańskiego o utworzenie stałej komisji, Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad. 
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punkt 4 
 

Przyjęcie protokołu Nr VIII/24 z dnia 17 października 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie protokół Nr VIII z 17 października 2024 r. 
Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych.  
1 radny, z przyczyn technicznych, nie oddał głosu i poprosił o ponowne głosowanie. 
 

Przewodniczący Rady zarządził reasumpcję głosowania, po czym poddał pod głosowanie przyjęcie 
przedmiotowego protokołu. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. W 
wyniku głosowania ww. protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania radnych.                                                          Załącznik Nr 8  
 
W związku z wyczerpaniem punktu 4. porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 5.  
 

punkt 5 
 

Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz zdał sprawozdanie z działalności między VIII i IX Sesją Rady 
Miejskiej w Kamieńsku. 
 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Radny W. Zbierański zapytał 
 

- w sprawie zaproszeń dla radnych na otwarcie Klubiku Dziecięcego w Kamieńsku: 
 

 

Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że skierował zaproszenie na ręce Pana Przewodniczącego Rady, wraz z 
Radnymi Rady Miejskiej, jak to ma w zwyczaju w większości zaproszeń kierować. I takie zaproszenie 
zostało przekazane do Biura Rady.  
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki stwierdził, że Pan Radny Zbierański powinien częściej odwiedzać Biuro 
Rady Miejskiej, dzięki czemu miałby okazję zapoznać się z dokumentami oraz zaproszeniami, jakie 
wpływają do Biura Rady. 
 
Zastępca Burmistrza S.Kubicka dodała, że od dłuższego czasu odnosi wrażenie, że Pan Radny Waldemar 
Zbierański jest weekendowym radnym, celebrytą. Natomiast uważa, że bycie radnym to nie jest 
brylowanie na salonach tylko praca na rzecz Miasta i Gminy Kamieńsk, co wie z własnego 
doświadczenia jako radna poprzedniej kadencji.  
 
Następnie wywiązała się dyskusja. 
 

Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie z przebiegu IX Sesji Rady Miejskiej, na płycie CD, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu – załącznik Nr 41 
 

Więcej pytań do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki zamknął dyskusję. Następnie podziękował Panu Burmistrzowi za 
zdanie sprawozdania i udzielenie wyjaśnień i przeszedł do punktu 6. porządku obrad.  
 

punkt 6 
 

Prezentacja audytu placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk. 
 
Kierownik Referatu Edukacji B. Ziemba przedstawiła prezentację audytu placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Kamieńsk. 
 

Ww. prezentacja stanowi znacznik Nr 10  do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 

Pytania do przedstawionego zagadnienia zadali: 
 

1. Radna Anita Smużyńska: 
 

- w sprawie kosztów audytu – ile kosztował ten audyt? 
 
Kierownik Referatu Edukacji B. Ziemba odpowiedziała, że 65.000 zł. 
 
- w sprawie realizacji zaleceń audytora – czy już jakieś kroki w kierunku oszczędności w nowym roku    
  szkolnym 2024/2025 zostały poczynione? 
 

Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że audyt był ogłoszony 8 lipca 2024 r., a arkusze organizacyjne  
są tworzone na koniec kwietnia, czyli dużo wcześniej. W związku z powyższym ruchy po tej dacie są 
mocno ograniczone. Dodał: „Były poczynione pewne ruchy delikatne, kosmetyczne, które w granicach 
prawa mogły zostać poczynione. Natomiast ten dokument jest to obraz dla naszych działań, 
bo przypominam, wybory się odbyły 7 kwietnia. Moje zaprzysiężenie, jak i Państwa, odbyło się 7 maja. 
Dopiero kilka dni temu pół roku minęło od tego czasu, więc uważam, że jak na tak krótki czas zostało 
zrobione maksymalnie, tyle ile było możliwe. Natomiast, tak jak powiedziałem we wcześniejszej części 
swojej wypowiedzi, duże wyzwanie przed nami wszystkimi. Nie chcę tutaj dzielić, bo oczekujemy również 
od Państwa Radnych zaangażowania w tej materii.” 
 
Radny W. Zbierański: „Panie Burmistrzu, bo jeżeli żeśmy wydali już 65 000 to wiadomo, że trzeba 
będzie wdrożyć jakieś no zalecenia tego audytora. Co Pan myśli dalej? Bo to wiadomo, że nie w tym 
roku jak Pan przed chwilą powiedział. Ale co następny rok? Jest szkoła w Gorzędowie, co już od 
dłuższego czasu się o tym mówi. Nikt nie chce podjąć jakiś działań, jeżeli chodzi o szkołę w Gorzędowie. 
Więc będzie Pan musiał podjąć jakieś działania w związku z tym, że no audytor wskazał. Mówię, żeśmy 
wydali te 65 000 to trzeba by po prostu coś z tego skorzystać. Ja bym chciał żeby Pan no, mówię, Pan to 
powiedział. Ale może jeszcze coś Pan nam tutaj powie na ten temat.” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz podziękował za pytanie, po czym dodał: „Drodzy Państwo, ja mam taką życiową 
filozofię, jako samorządowiec nie tylko wyedukowany, ale taki z krwi kości, bo takim się czuję, aby 
pieniądze, które wydajemy, publiczne pieniądze, na różnego rodzaju opracowania czy dokumenty, nie 
odkładać na półkę. Dlatego też wszystkie Dyrekcje zostały zapoznane z tym dokumentem. Przypominam, 
że w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Kamieńsku mamy nową Panią Dyrektor. Podobna sytuacja jest w 
Gorzędowie. Również mamy nową Panią Dyrektor, została, z czego się cieszę, Pani Dyrektor Ewa 
Ziółkowska. Dlatego też nowe Panie Dyrektor, które swoje stery objęły z dniem 1 września, Drodzy 
Państwo, mamy niespełna dwa i pół miesiąca. Dokumenty zostały im przekazane, mają się z nimi 
dokładnie zapoznać i to, co powiedziała Pani Kierownik, co ja podkreślałem wcześniej, wdrożyć to co 
jest życiowe i nie ze szkodą dla dzieci, i bez szkody dla nauczycieli. Czekam na informacje zwrotne, od 
dyrektorów placówek, aby zaprezentowali najbardziej optymalne rozwiązania. Ale na to mamy jeszcze 
troszeczkę czasu. My jesteśmy w stałym kontakcie z dyrekcjami wszystkich szkół, na bieżąco 
rozmawiamy. Myślimy już o rozszerzaniu oferty na rok przyszły w każdej z placówek.  
Więc, Drodzy Państwo, proszę dać jeszcze chwilę czasu. Na pewno nie będziecie Państwo od tej wiedzy 
i informacji w jakikolwiek sposób odcinani.” 
 
Radna A. Smużyńska zapytała 
- w sprawie warunków zatrudnienia osób sprzątających w ZSP w Kamieńsku: „Zwróciłam uwagę na to, 
że w szkole ponadpodstawowej w Kamieńsku Panie woźne, Panie sprzątaczki, mają 0,9 etatu. Natomiast 
pozostała obsługa, w innych placówkach, ma 1 etat. Może jest szansa żeby zwiększyć do 1 etatu?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział, że to już zostało zrobione. 
Więcej pytań nie zgłoszono 
 
W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki zamknął punkt 6. porządku obrad  
i ogłosił 15-minutową przerwę.  
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Po przerwie (w godz. 1035- 1100) Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że w związku z dotarciem na sesję Sołtysa Pana Mariusza Masiarka 
nastąpi teraz wręczenie zaświadczenia o wyborze na sołtysa. Następnie poprosił Pana Burmistrza  
o wręczenie zaświadczenia.  
 
Wręczenie zaświadczenia 
 

 

Burmistrz J. Bąkowicz wraz z Zastępcą Burmistrza, S. Kubicką i Przewodniczącym Rady Ł. Kęsickim 
wręczyli Sołtysowi Sołectwa Huta Porajska, Panu Mariuszowi Masiarkowi, zaświadczenie o wyborze na 
sołtysa na kadencję 2024 – 2029. 
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki przeszedł do punktu 7. porządku obrad.  
 

punkt 7 
Podjęcie uchwał:  

 
1) w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023; 

 

Skarbnik Gminy M. Ozga przedstawiła zmiany proponowane w przedmiotowym projekcie uchwały.  
Natomiast Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz szczegółowo omówił załącznik dotyczący wydatków 
inwestycyjnych. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Głos w tym punkcie zabrał radny G. Wieczorek i zapytał 
 

-w sprawie realizacji 15 tys. dotacji z Urzędu Marszałkowskiego na Sołectwo Szpinalów – w którym   
 momencie one zostały zrealizowane i gdzie one zostały zrealizowane? 
 

Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Szanowni Państwo, Drogi Panie Radny, byliśmy w terenie z 
Panem i oglądaliśmy to ogrodzenie, które jest ustawione (wymienione na nowe) od strony południowo-
zachodniej, czyli od strony Góry Kamieńsk. Pieniądze zostały skonsumowane na taką długość tego 
ogrodzenia na ile wystarczyło, czyli to 15 000. Natomiast dalej, jak Pan dobrze wie, i też o tym 
informowałem, jesteśmy w trakcie projektowania modernizacji, przebudowy rozbudowy, budynku 
świetlicy wiejskiej w miejscowości Szpinalów. Na dzień dzisiejszy okazuje się, że dokumenty nie są 
jeszcze gotowe, ponieważ firma, która miała to zlecone zwróciła się do nas z prośbą o wydłużenie 
terminu realizacji (jest to informacja z wczoraj czy z przedwczoraj). Dlatego też pochylimy się nad 
dokumentem czy wyrazić zgodę na to czy ewentualnie są obiektywne przesłanki, które idą za wykonawcą. 
Na dzień dzisiejszy nie potrafię Panu odpowiedzieć czy, po prostu, wypowiemy umowę podobnie jak na 
Niwce, bo wykonawca nie podołał zadaniu, i naliczymy kary umowne? Czy po prostu naliczymy kary 
umowne? To będzie przedmiotem analizy prawnej, w którym kierunku podążymy.” 
 
Następnie wywiązała się polemika. 
 

Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie z przebiegu IX Sesji Rady Miejskiej, na płycie CD, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu – załącznik Nr 41 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zakończył dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 11  
2) Uchwała Nr IX/127/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2024 – załącznik Nr 12  
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2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030;  
                
Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła ww. projekt uchwały oraz autopoprawkę do uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 
 
W pierwszej kolejności, Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki poddał pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 
Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem autopoprawki głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 
autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu 
 
 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 
2024-2030. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 14  
2) Uchwała Nr IX/128/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie zmiany WPF na lata 

2024-2030 – załącznik Nr 15  
 

3) w sprawie przyjęcia programu Kamieńszczańska Karta Mieszkańca; 
 

Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz i Kierownik Biura Obsługi Mieszkańców A. Liszka szczegółowo 
omówili przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Pytania do przedstawionego projektu uchwały zadał radny Waldemar Zbierański: 
 

- w sprawie podstawy prawnej wprowadzania Karty Mieszkańca – na podstawie, jakiej ustawy jest ta  
 Karta wprowadzana? 
 
- w sprawie całkowitych kosztów związanych z Kartą Mieszkańca – jaki będzie roczny koszt utrzymania 
takiej bazy?Czy do obsługi tego systemu będą zatrudnione nowe osoby? Czy były już prowadzone 
rozmowy wstępne z firmami i instytucjami (np. sklepy) na temat wejścia w ten program? 
 
Odpowiedzi na pytania Pana Radnego udzielili: 
 

- Burmistrz Kamieńska – Jarosław Bąkowicz 
- Adwokat – Michał Król  
- Kierownik Biura Obsługi Mieszkańców – Anna Liszka 
 
Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie z przebiegu IX Sesji Rady Miejskiej, na płycie CD, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu – załącznik Nr 41 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu Kamieńszczańska Karta Mieszkańca. Głosowało 14 
radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania projekt 
uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 16  
2) Uchwała Nr IX/129/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie przyjęcia programu 

Kamieńszczańska Karta Mieszkańca – załącznik Nr 17  
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4) w sprawie wskazania członka Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk; 
 

Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił ww. projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur na członka Komitetu 
Rewitalizacji Gminy Kamieńsk. 
 

W konsekwencji, na członków Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk zgłoszono następujących 
radnych: 

1. Pani Emilia Kułak 
2. Pan Maciej Jędrzejczyk 
3. Pani Dorota Kowalska 

 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wskazania członka 
Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk (P. Emilia Kułak, P. Maciej Jędrzejczyk, P. Dorota Kowalska). 
Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 18  
2) Uchwała Nr IX/130/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie wskazania członka 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Kamieńsk – załącznik Nr 19  
 

5) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
 

Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz i Skarbnik Gminy M. Ozga omówili przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 

Głos w tym punkcie zabrał radny W. Zbierański 
 

- w sprawie sugestii i zastrzeżeń do proponowanego projektu uchwały; 
 

Szanowna Państwo, przeczytam tak pokrótce jak te stawki wzrosną: 13%, 43, 35%, 18, 18, 28%, 27%, 
17, 20, 25%, 165%, 370%. Koalicja ma prawo głosować oczywiście za podniesieniem podatków. Ale 
proszę się zastanowić nad jednym, Państwo będziecie podejmować decyzje, czy chcecie tych podwyżek 
podatków czy nie. Ja przeanalizowałem inne gminy, choćby nawet Przedbórz. Podobna gmina, miasto, 
mieszkalny ma 0,78 zł, miał w tamtym roku. Nie wiem czy w tym roku podniesie czy nie? My mamy 0,80. 
Tak zapowiedział Pan Burmistrz. Ja się zgadzam, ja jestem za podnoszeniem podatków, ale gdy mamy 
sytuację, jaką mamy w kraju, gdzie ludzie liczą każdy grosz, podniesienie tych podatków wiąże się z tym 
czy dla kogoś może być 10 zł mało a dla kogoś może być dużo – to jest jedna moja sugestia. Druga moja 
sugestia jest taka, że Pan Burmistrz robił porównanie z innymi gminami. A ja przeczytam Państwu to, co 
powiedział Pan Burmistrz na sesji, która była za podniesieniem podatku, ja cytuję: Ja bardzo lubię też 
porównanie lub lubię się porównać do innych gmin, ale bardziej do mnie bardziej miarodajnym jest 
porównanie do gmin podobnej wielkości i o podobnych strukturach budżetowych. Nasza struktura 
budżetowa no niestety nijak ma się do tych przykładów, które lubią, które tutaj zostały podane. I ta 
analogia w ogóle w tym przypadku nie ma żadnego miejsca, bo choćby spoglądając na budżet 
tegoroczny, przyszłoroczny, nie ma żadnego miejsca, bo chociażby spoglądając na budżet tegoroczny 
przyszłoroczny struktura dochodów bieżących pokazuje, że jesteśmy gminą zupełnie zgoła odmienną od 
wszystkich innych samorządów tutaj wymienionych.. Tak powiedział Pan Burmistrz. I jeszcze Państwu 
powiem tak, Pan Radny, Pan Burmistrz i Pani Zastępca głosowali przeciwko podniesieniu podatków w 
tamtej kadencji. Także ja zwracam uwagę na to Państwu żebyście zagłosowali zgodnie ze swoimi 
sumieniami i żebyście wzięli też to pod uwagę mieszkańców gminy Kamieńsk. 
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Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Bardzo się cieszę, że przytoczył Pan moją wypowiedź  
z poprzedniej kadencji. Byłaby ona tym bardziej pełna gdyby Pan podał te przykłady, które wówczas były 
wymieniane. Mam nadzieję, że ma Pan wynotowane, ponieważ nijak się to ma do tych przykładów, które 
dzisiaj prezentujemy, Panie Radny. Jeśli się Pan przygotowuje proszę się przygotować dokładnie, bo 
słowami wyrwanymi z kontekstu łatwo jest manipulować. Po pierwsze; nie pamiętam wszystkich 
głosowań, ale pamiętam ostatnie, bo ja byłem zawsze przeciwnikiem tak niskiego podnoszenia podatków 
– to po pierwsze. Nikt się mnie o to nie pytał. Wie Pan, zgoła inaczej wyglądały obrady sesji i komisji  
w kadencji poprzedniej. Ale Pan o tym nie wie, bo Pan nie był radnym. Tutaj liczę na wsparcie Pani 
Matematyk Pani Anity Smużyńskiej radnej, jeśli się mylę to proszę mnie poprawić. Matematyka jest 
świetnym i pięknym przedmiotem, procentami super się gra. Szkoda tylko, że nie powiedział Pan, że tam 
gdzie jest wzrost prawie 300% to my podnosimy z 32 groszy na 1,50 zł – kiedy maksymalna stawka jest 
11,48 zł. Czyli 10 zł więcej, Drogi Panie Radny. Nie powiedział Pan również w tym swoim wywodzie 
(mimo, że ma Pan na ekranie podpowiedź i wsparcie), że w tym samym punkcie wszystkie inne 
samorządy mają o wiele wiele więcej. Wspomniał Pan Przedbórz, dobrze. Też jestem przygotowany.  
Wie Pan ile? 7,23 zł – kiedy my mamy 1,50 zł w tej pozycji gdzie Pan tak straszy tymi procentami. My, 
tak jak wspomniałem na początku, zajmie nam kilka lat żeby przynajmniej dogonić sąsiadów. A koszty 
rosną tak samo dla każdego miasta, gminy, mieszkańca. Tak? I tak jak wspomniałem wcześniej,  
Pani Skarbnik przybliżała przykład. Zgadzam się, dla kogoś może 7 zł miesięcznie to jest dużo, jeśli 
chodzi o cały dom. Nie wiem, średnio gospodarstwo domowe (chyba się teraz zmieniło) jest chyba  
3 mieszkańców, czyli średnio na dom jest to 2,30 zł miesięcznie na osobę. Także Panie Radny więcej,  
że tak powiem, obiektywizmu w przekazywaniu i przywoływaniu pewnych informacji.” 
 
Skarbnik Gminy M. Ozga dodała: „Jeszcze chciałam powiedzieć, bo akurat mam tutaj proponowaną 
stawkę przez Przedbórz na budynki mieszkalne. Nie wiem czy już uchwalona, ale też 0,80 zł tak jak my 
proponujemy. A jeżeli chodzi o wydatki bieżące i dochody bieżące my jesteśmy inną gminą niż inne 
pozostałe, ponieważ na swoim terenie mamy składowisko odpadów komunalnych. Gdzie, np., 
w dochodach bieżących mamy 19 milionów i w wydatkach też mamy 19, z tym, że w przyszłym roku, tak? 
I po prostu, jeżeli porównujemy musimy odjąć ochronę środowiska i te zarówno dochody i wydatki. I w 
ten sposób dopiero możemy porównać budżet. Bo my tych pieniążków nie zatrzymujemy. Zatrzymujemy 
tylko małą część 500-700 tysięcy (w zależności od stawki), resztę musimy w przyszłym roku oddać po 
stronie wydatkowej.” 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem 
projektu uchwały głosowało 10 radnych, 2 radnych głosowało „przeciw”, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 20  
2) Uchwała Nr IX/131/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości – załącznik Nr 21  
 
Skarbnik Gminy M.Ozga opuściła obrady sesji – godz. 1211 

 
6) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich; 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki oznajmił, że Radny Miejskiej w Kamieńsku Pan Waldemar Zbierański, 
pismem z dnia 18 października 2024 roku zgłosił akces członkostwa w Komisji Spraw Społecznych  
i Obywatelskich. W związku z powyższym został przygotowany stosowny projekt uchwały. Następnie 
Przewodniczący rady odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 
Spraw Społecznych i Obywatelskich, poprzez powołanie w skład Komisji radnego W. Zbierańskiego. 
Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny „wstrzymał się 
od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 22  
2) Uchwała Nr IX/132/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich – załącznik Nr 23  
 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 252, obręb 2 miasto Kamieńsk; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem 
części działki nr 252, obręb 2 miasto Kamieńsk. Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 
głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został 
przyjęty wymaganą większością głosów. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 24  
2) Uchwała Nr IX/133/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem 
części działki nr 252, obręb 2 miasto Kamieńsk – załącznik Nr 25  

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 765/2, obręb Koźniewice; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 765/2, obręb 
Koźniewice. Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 26  
2) Uchwała Nr IX/134/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 765/2, obręb 
Koźniewice – załącznik Nr 27 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 191, obręb Gałkowice Nowe; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 191, obręb Gałkowice 
Nowe. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny 
„wstrzymał się” od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością 
głosów.  
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 28  
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2) Uchwała Nr IX/135/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na  
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 191, obręb Gałkowice 
Nowe – załącznik Nr 29  

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 16/2, obręb Podjezioro; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 16/2, obręb 
Podjezioro. Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 30  
2) Uchwała Nr IX/136/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 16/2, obręb Podjezioro 
– załącznik Nr 31  

 

11)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 236, obręb Podjezioro; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 236, obręb 
Podjezioro. Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 32  
2) Uchwała Nr IX/137/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 236, obręb Podjezioro 
– załącznik Nr 33  

 

12) w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie poboru w drodze inkasa 
podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowało 10 radnych (4 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu). Za przyjęciem projektu uchwały 
głosowało 10 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 34  
2) Uchwała Nr IX/138/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie poboru w drodze 

inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za 
inkaso – załącznik Nr 35  

 

13) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Kamieńsk z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie na 2025 rok; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Gminy Kamieńsk z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2025 rok. Głosowało 14 
radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 36  
2) Uchwała Nr IX/139/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy Gminy Kamieńsk z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2025 rok – 
załącznik Nr 37  

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął punkt 7.  
i przeszedł do punktu 8. porządku obrad. 
 

punkt 8 
 

Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonego wniosku radnego Waldemara 
Zbierańskiego o utworzenie stałej komisji, Komisji Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 
Miejskiej w Kamieńsku. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zapoznał obecnych z treścią wniosku radnego W. Zbierańskiego  
o utworzenie stałej komisji Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Kamieńsku oraz  
z odpowiedzią, jakiej udzielił na ww. wniosek. 
Ww. dokumenty stanowią załącznik Nr 38 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady dodał, że w dniu dzisiejszym Pan Radny Waldemar Zbierański został powołany 
do Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich, która w swoim zakresie działalności ma, m.in., sprawy 
porządku publicznego i bezpieczeństwa mieszkańców gminy. Następnie Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję. 
 
Radny W. Zbierański wyjaśnił, że pozwolił sobie dzisiaj wnieść ten punkt, dlatego, że Pan 
Przewodniczący Rady nie zapoznał członków komisji z pismem, które złożył. Następnie odczytał 
kolejne pismo w przedmiotowej sprawie. 
 

Pismo stanowi załącznik Nr 39 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poprosił Pana Mecenasa o wyjaśnienia w tej kwestii. 
 
Adwokat M. Król podkreślił, że na pewno nie można mówić żeby Pan Przewodniczący w jakikolwiek 
sposób czemukolwiek uchybił. Dodał: „Pan swój wniosek skierował do Przewodniczącego Rady po 
prostu jako wniosek o utworzenie stałej komisji. Pan Przewodniczący ma pełne prawo takiego 
stanowiska nie podzielić. Takie pismo, jak ten wniosek, nie jest podjęciem inicjatywy uchwałodawczej. 
Zgodnie ze Statutem komisje stałe są powoływane odrębną uchwałą Rady. I ta procedura, o której Pan 
mówi, to ona następuje wtedy, kiedy Pan wystąpi z inicjatywą uchwałodawczą (z projektem uchwały) o 
powołaniu konkretnej komisji. A nie takim pismem, tj., wnioskiem postulatem, który Pan skierował tylko 
do przewodniczącego, bo nawet nie pisząc w nim, że prosi Pan o to żeby innych radnych o tym 
poinformować. Jakby Pan tak poprosił to mógłby mieć Pan uwagę, co do tego, że prosił Pan żeby innym 
radnym przekazać i nie zostało to uczynione. Ale takiej prośby w tym miejscu nie było. Pan może mieć 
swój pogląd, że dobrze byłoby żeby taką komisję powołać. Pan wystąpił z tym do Pana 
Przewodniczącego i Pan Przewodniczący takiej sprawy swoją inicjatywą uchwałodawczą nie chciał 
objąć. Natomiast Pan może to zrobić i taką inicjatywę uchwałodawczą w tym kierunku podjąć.  
Ale tutaj nawet, no, jest propozycja ze strony Pana Przewodniczącego przeprowadzenia głosowania, 
takiego można powiedzieć intencjonalnego żeby niepotrzebnie nie wykonywać pracy w postaci 
przygotowania projektu uchwały, jeżeliby większość tego nie podzielała. No więc myślę, że Pan 
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Przewodniczący, jako kierujący pracami Rady oczywiście takie głosowanie sondażowe może podjąć. Ono 
nie będzie w tym znaczeniu skuteczne, że jeżeli. I tak trzeba będzie podjąć inicjatywę uchwałodawczą. 
Ale pokaże to czy jest sens po prostu ją podejmować.”  
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zapytał radnego W. Zbierańskiego czy podtrzymuje swój wniosek?  
 
Radny W. Zbierański odpowiedział, że tak, podtrzymuje. Dodał: „I korzystam z rady Pana Mecenasa 
żeby zamknąć dyskusję. Złożę odpowiedni projekt uchwały.” 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek: 

 w sprawie intencji procedowania powołania stałej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

 
Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 3 radnych, 2 radnych głosowało „przeciw”,  
9 radnych „wstrzymało się” od głosu. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 
 

Protokół z ww. głosowania radnych stanowi  załącznik Nr 40 do niniejszego protokołu. 
 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący Rady oznajmił, że wniosek Pana Radnego Zbierańskiego 
zostanie przekazany do wszystkich stałych Komisji Rady w celu szczegółowej analizy i wypracowania 
ostatecznych opinii. Następnie, w związku z wyczerpaniem punktu 8. przeszedł do punktu 9. porządku 
obrad. 
 

punkt 9 
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 

1. Radny W. Zbierański 
 

- w sprawie prowadzenia strony internetowej Gminy Kamieńsk – kto decyduje, co jest na tej stronie  
  internetowej a co nie? 
 
- w sprawie basenu pasywnego – jakie są zamierzenia albo jakie zostały powzięte teraz kroki, co do  
  projektu tego basenu i jak to ma wyglądać? 
 
- w sprawie możliwości wykonania kanalizacji sanitarnej w miejscowości Aleksandrów – czy istnieje  
  taka możliwość? 
 
- w sprawie Jarmarku Bożonarodzeniowego i zabawy sylwestrowej – kiedy, w jakim czasie, jak ma się to  
  odbyć i kto to będzie finansował? Czy są jakieś plany, co do tego? 
 
- w sprawie ustalenia wspólnie z radnymi terminów sesji, żeby radni mogli sobie wcześniej coś  
  zaplanować. 
 

2. Radny G. Wieczorek 
 

- w sprawie zmiany członka Zarządu FBSerwis – kiedy i jak to się stało? 
 

- w sprawie obchodów rocznicy śmierci ks. Jerzego Popiełuszki; 
 

3.  Radna Anita Smużyńska 
 

- w sprawie kosztów imprez integracyjnych – uważam, że powinniśmy być transparentni i te koszta po   
  prostu mieszkańcom zainteresowanym przybliżyć; 
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- w sprawie odpowiedzi na wniosek do projektu budżetu gminy na rok 2025 – czy dostanę taką  
  odpowiedź na piśmie? 
 

1. Radny D. Smużyński 

- w sprawie podziękowań za uczestnictwo w obchodach 106. rocznicy odzyskania niepodległości; 
 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
 
Odpowiedzi i wyjaśnień na ww. sprawy udzielili: 
 
 

-Burmistrz Kamieńska – Jarosław Bąkowicz, 
 

-Zastępca Burmistrza Kamieńska – Sylwia Kubicka 
 
Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie z przebiegu IX Sesji Rady Miejskiej, na płycie CD, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu – załącznik Nr 41 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 9.  Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 10. porządku obrad. 
 

punkt 10 
Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji  
i zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam IX Sesję Rady Miejskiej w Kamieńsku  
IX kadencji.” 

 
 
 

 
W załączeniu do protokołu: 
- płyta CD z nagraniem obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 41 
 
 
Protokołowała: H. Bąkowicz  

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                Łukasz Kęsicki 

 


